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P R O T O K Ó Ł  Nr ORN.0012.3.3.2014 

posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady 

Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 26 marca 2014 r. 

 

 Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności                        

w załączeniu. 

  

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Ewa Rekuć. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz – Wacław Olszewski, 

 Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel,  

 Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz, 

 Prezes Stowarzyszenia „Otwarte Drzwi” – Wojciech Bojar,  

 Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska. 

 

 

Przewodniczący Komisji Leszek Olszewski,  

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia:  

 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Sytuacja ludzi bezdomnych. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

4. Sprawy wniesione. 

5. Wolne wnioski. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie  przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

 

 

Do punktu 1 – Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
 

Uwag do protokołu Nr ORN.0012.3.2.2014 nie wniesiono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie przyjęła protokół Nr ORN.0012.3.2.2014 posiedzenia 

Komisji odbytego w dniu 26 lutego 2014 roku. 
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Do punktu 2 – Sytuacja ludzi bezdomnych 

 

Prezes Stowarzyszenia „Otwarte drzwi” – Wojciech Bojar, 

poinformował, iż w ujęciu socjologicznym problem społeczny to zjawisko społeczne, 

charakteryzujący się brakiem miejsca stałego zamieszkania, czyli  brakiem domu. Bezdomność w 

ujęciu psychologicznym to kryzysowy stan egzystencji osoby nie posiadającej faktycznego 

miejsca zamieszkania, pozbawionej środków niezbędnych do zaspokojenia elementarnych 

potrzeb, trwale wykorzenionej ze środowiska w wyniku rozpadu więzi społecznych i 

akceptującej swoją rolę społeczną. Jako stan ewidentnej i trwałej deprywacji potrzeb 

mieszkaniowych, w sytuacji, gdy dotknięta bezdomnością osoba nie jest w stanie jej zapobiec, 

wiąże się z poważnym upośledzeniem psychicznego i społecznego funkcjonowania 

człowieka. Dodał, iż w Olecku są ludzie bezdomni i od 14 lat prowadzi Stowarzyszenie 

„Otwarte drzwi”. Przez ten okres w stowarzyszeniu przebywało łącznie około 100 osób 

bezdomnych. Stwierdził, iż w obecnej chwili w ośrodku przebywa 11 osób i są to mężczyźni.   

 

Przewodniczący Komisji Leszek Olszewski,  

zapytał, czy aby zostać przyjętym do stowarzyszenia trzeba mieć skierowanie od MOPS-u? 

 

Prezes Stowarzyszenia „Otwarte drzwi” – Wojciech Bojar, 

poinformował, iż całą procedurę powinien zacząć Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej, który 

przeprowadzi wywiad środowiskowy, ponieważ niektórzy traktują „Otwarte drzwi” jako tani 

hotel. Były przypadki, że mężczyzna pokłócił się z żoną i na złość jej nie wracał do domu.   

 

Członek komisji – Janusz Żero, 

zapytał, status bezdomnego kiedyś się kończy. 

 

Prezes Stowarzyszenia „Otwarte drzwi” – Wojciech Bojar, 

odpowiedział, iż nie zależy to od pracownika MOPS-u, ani od niego. Jeśli osoba bezdomna 

będzie chciała żyć normalnie, zdobyć mieszkanie i pracę to wtedy już nie będzie miała statusu 

osoby bezdomnej.  

Poinformował, iż są w ośrodku ludzie, którzy przebywają tylko sezonowo. Gdy zaczyna być 

ciepło, opuszczają stowarzyszenie i nocują na działkach. Stwierdził, iż ludzi bezdomnych jest 

coraz mniej. Dodał, iż nikt nie jest w stanie powiedzieć ile w Olecku jest osób bezdomnych. 

Wiele ludzi wstydzi się swojej sytuacji i nie szuka nigdzie pomocy. Poinformował, iż jeśli 

mieszkaniec Olecka wyjeżdża gdzieś w Polskę i tam traci źródło dochodu i staje się osobą 

bezdomną to w takiej sytuacji opiekę nad taką osobą przejmuje ośrodek w ostatnim miejscu 

zameldowania.  

Dodał, iż wśród jego podopiecznych jest 4 mężczyzn, którzy pracują i powoli wychodzą na 

„prostą”.  

 

Członek komisji – Janusz Żero, 

poinformował, iż jego zdaniem Pan Wojciech Bojar radzi sobie bardzo dobrze z 

podopiecznymi. Zapytał, jak wygląda sprawa finansowa stowarzyszenia.  

 

Prezes Stowarzyszenia „Otwarte drzwi” – Wojciech Bojar, 

odpowiedział, iż jest ciężko, ale jakoś stowarzyszenie daje radę. Raz w roku ośrodek dostaje 

dotację z Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej, organizuje różne koncerty, z których 

dochód przekazywany jest na stowarzyszenie. Dodał, iż z MOPS-u również są przekazywane 

pieniądze.  

 

http://pl.wikipedia.org/wiki/Socjologia
http://pl.wikipedia.org/wiki/Problem_spo%C5%82eczny
http://pl.wikipedia.org/wiki/Zjawisko_spo%C5%82eczne
http://pl.wikipedia.org/wiki/Dom
http://pl.wikipedia.org/wiki/Psychologia
http://pl.wikipedia.org/wiki/Kryzys_psychiczny
http://pl.wikipedia.org/wiki/Potrzeba
http://pl.wikipedia.org/wiki/%C5%9Arodowisko
http://pl.wikipedia.org/wiki/Rola_spo%C5%82eczna
http://pl.wikipedia.org/wiki/Deprywacja_potrzeby
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Członek komisji – Wiesław Konopko, 

zapytał, ile jest miejsc noclegowych w ośrodku. 

 

Prezes Stowarzyszenia „Otwarte drzwi” – Wojciech Bojar, 

odpowiedział, że 15, ale jeśli zaistnieje potrzeba to stowarzyszenie posiada również łóżka 

polowe i zmieści się 2 razy więcej osób.   

 

Członek komisji – Wiesław Konopko, 

zapytał, jak wygląda żywienie w ośrodku. 

 

Prezes Stowarzyszenia „Otwarte drzwi” – Wojciech Bojar, 

odpowiedział, że w ośrodku nic się nie marnuje, nic się nie podgrzewa. Jeśli z obiadu zostaje 

jedzenie to mieszkańcy zjadają to na kolację. Dodał, iż do ośrodka na posiłki przychodzi 

również około 15 osób, które nie są w stanie same sobie tego zapewnić. Te osoby posiadają 

talony, które wypisywane są w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej. Dodał, iż żywienie w 

stowarzyszeniu niczym nie odbiega od posiłków podawanych w internatach w szkołach.   

 

Członek komisji – Wioletta Żukowska, 

poinformowała, że skoro najczęstszą przyczyną bezdomności jest problem alkoholowy, to czy 

stowarzyszenie stara się pomóc tym ludziom.   

 

Prezes Stowarzyszenia „Otwarte drzwi” – Wojciech Bojar, 

odpowiedział, ze jeśli tylko osoba wyraża chęć na to by jej pomóc, to otrzyma ją natychmiast.  

 

Członek komisji – Wojciech Leonarczyk, 

poinformował, iż zauważył, że latem w parku w centrum miasta w zadrzewionych miejscach 

przesiadują ludzie i piją alkohol. Zapytał, czy są to ludzie z ośrodka.  

 

Prezes Stowarzyszenia „Otwarte drzwi” – Wojciech Bojar, 

odpowiedział, że nie.  

 

Członek komisji – Janusz Żero, 

prosił komisję, by w najbliższym czasie pojechali do Imionek, w których znajdują się 

kontenery mieszkalne i zobaczyli jak wygląda tam sytuacja.  

 

Członkowie komisji stwierdzili, że pojadą do miejscowości Imionki w najbliższym czasie.  

 

 

 

Innych pytań i uwag nie zgłaszano.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej.  

 

 

 

a) projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w 

zakładzie opieki zdrowotnej oraz domu pomocy społecznej, 
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

poinformował, iż Prezydent Rzeczypospolitej Polskiej zarządził wybory posłów do 

Parlamentu Europejskiego, wyznaczając termin głosowania na 25 maja 2014 roku. Rada 

Miejska w Olecku, na wniosek Burmistrza, tworzy odrębne obwody głosowania w zakładach 

opieki zdrowotnej i domach pomocy społecznej, jeżeli w dniu wyborów będzie w nich 

przebywać co najmniej 15 wyborców. Nieutworzenie obwodu jest możliwe wyłącznie w 

uzasadnionych przypadkach na wniosek osoby kierującej daną jednostką. W związku z tym 

tworzy się dwa odrębne obwody głosowania: w „OLMEDICA” w Olecku Sp. z o.o. (szpital), 

a także Domu Pomocy Społecznej „JAŚKI" w Olecku Kolonii. Obwód głosowania w Domu 

Pomocy Społecznej obejmować będzie pacjentów Zespołu Zakładów Opieki 

Długoterminowej oraz Domu Pomocy Społecznej. 

 

Członek komisji – Janusz Żero, 

zapytał, skąd będą pochodziły pieniądze na ten cel. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

odpowiedział, iż środki na wybory przekazywane są w ramach dotacji.  

 

 

Innych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia 

odrębnych obwodów głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej oraz domu pomocy 

społecznej. 

 

 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dotacji celowej Samorządowi 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

poinformował, iż Biuro Regionalne Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli 

zostało utworzone w listopadzie 2003 r. Budżet biura finansowany jest przez samorząd 

regionu oraz powiaty i gminy z terenu województwa warmińsko-mazurskiego. Podstawowym 

celem działania biura jest ochrona interesów regionu Warmii i Mazur w instytucjach UE, 

promocja regionu oraz działanie na rzecz integracji regionu. 

 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości dotacji celowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  
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c) projekt uchwały w sprawie  przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko spraw z 

zakresu administracji rządowej dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy 

wojennych, 

 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

poinformował, iż utrzymanie grobów i cmentarzy wojennych jest zadaniem Wojewody. Na 

podstawie art.6 ust. 3 ustawy o grobach i cmentarzach wojennych, Wojewoda może 

powierzyć obowiązek utrzymania cmentarzy i grobów wojennych jednostce samorządu 

terytorialnego z jednoczesnym przekazaniem środków na realizację zadania.  Pismem z dnia 

26 lutego 2014 r. Wojewoda zwrócił się o utrzymanie przez Gminę Olecko grobów 

wojennych w 2014 r. przeznaczając na ten cel 3 700,00 zł. Na terenie gminy są dwa 

cmentarze wojenne: cmentarz w miejscowości Zabielne i kwatery wojenne na cmentarzu 

ewangelickim w Olecku oraz grób jeńca francuskiego na terenie cmentarza wyznaniowego w 

Babkach Oleckich. Po podjęciu uchwały przez Radę zostanie podpisywane porozumienie 

pomiędzy Wojewodą i Gminą Olecko na przejęcie zadania, sposobu finansowania i 

rozliczenia. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przejęcia do 

realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji rządowej dotyczących 

utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie zgłoszenia Sołectwa Kukowo do Programu Odnowy 

Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego, 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

poinformował, iż Program Odnowy Wsi Województwa Warmińsko - Mazurskiego pod 

hasłem „Wieś Warmii, Mazur i Powiśla miejscem, w którym warto żyć ...” skierowany jest do 

sołectw województwa warmińsko - mazurskiego. Udział sołectwa w programie to szansa 

kreowania zrównoważonego rozwoju obszarów wiejskich w oparciu o przemyślane i 

zaakceptowane społeczne plany odnowy miejscowości. Dzięki uczestnictwu w programie 

członkowie zgłoszonych sołectw będą mieli możliwość udziału w warsztatach, szkoleniach, 

wyjazdach studyjnych i spotkaniach mających na celu podnoszenie kwalifikacji i 

umiejętności przydatnych w działaniach na rzecz wsi. Sołectwa uczestniczące w Programie 

będą mogły korzystać ze środków na inwestycje i inicjatywy społeczne, wydzielonych w 

ramach budżetu samorządu Województwa Warmińsko - Mazurskiego. Program będzie 

również platformą nawiązywania partnerstwa, wymiany doświadczeń i upowszechniania 

dobrych praktyk. Warunkiem uczestnictwa sołectwa w Programie jest podjęcie przez Radę 

Miejską uchwały o zgłoszeniu sołectwa do programu. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zgłoszenia 

Sołectwa Kukowo do Programu Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

e) projekt uchwały w sprawie zgłoszenia Sołectwa Ślepie do Programu Odnowy Wsi 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zgłoszenia 

Sołectwa Ślepie do Programu Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
 

 

f) projekt uchwały w sprawie  przyjęcia „Programu pomocy de minimis dla 

przedsiębiorców inwestujących lub tworzących nowe miejsca pracy na terenie 

Gminy Olecko”, 

 

 

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz-Stefanowska, 

poinformowała, iż na podstawie art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i 

opłatach lokalnych (tj. Dz. U. z 2010 r. Nr 95, poz. 613 z późn. zm.) rada gminy, w drodze 

uchwały, może wprowadzić inne zwolnienia przedmiotowe niż określone w ust. 1 oraz w art. 

10 ust. 1 ustawy z dnia 2 października 2003 r. o zmianie ustawy o specjalnych strefach 

ekonomicznych i niektórych ustaw. Natomiast zgodnie z przepisem art 20b przytaczanej 

ustawy, w przypadkach, o których mowa m.in. w art. 7 ust. 3, jeżeli uchwała rady gminy 

przewiduje udzielanie pomocy publicznej, uchwała ta powinna być podjęta z uwzględnieniem 

przepisów dotyczących pomocy publicznej.  

 

 

 

Innych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu pomocy de minimis dla przedsiębiorców inwestujących lub tworzących nowe 

miejsca pracy na terenie Gminy Olecko”.   

 

 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok, 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 
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poinformował, iż w dochodach w dz. 758 – Różne rozliczenia, w rozdz. 75801, w związku z 

otrzymaną od Ministra Finansów decyzją Nr ST3/4820/2/2014 z dnia 13 lutego 2014 r., 

zwiększa się plan części oświatowej subwencji ogólnej o 153.924 zł. Natomiast w wydatkach 

w dz. 801 – Oświata i wychowanie, rozdz. 80101 – szkoły podstawowe, zwiększa się plan 

wydatków na wynagrodzenia o 35.924 zł a w planie wydatków Gimnazjum Nr 2 przenosi się 

między paragrafami bieżącymi kwotę 179 zł, tworząc plan na podatek od nieruchomości. W 

dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, na zadaniu inwestycyjnym pn. 

„zakup samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych” zwiększa się plan o 28.000 zł 

(czyli do wysokości 56.000 zł) stanowiący wkład własny do zakupu samochodu na potrzeby 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olecku z dofinansowaniem z PFRON w wysokości 80.000 

zł. W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, wprowadza się nowe zadanie 

inwestycyjne pn. „Rozbudowa infrastruktury przy siłowni terenowej” z planem w wysokości 

30.000 zł. Planowana jest budowa ciągu pieszego i lampy oświetleniowej. W dz. 921 – 

Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa świetlicy wiejskiej w Kukowie” z planem w wysokości 60.000 zł. W ramach 

przebudowy będzie wykonane zaplecze gospodarczo - sanitarne. 

 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z autopoprawką w sprawie 

zmiany budżetu gminy na 2014 rok. 

 

h) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki, 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

poinformował, iż Rada Miejska w Olecku uchwałą Nr ORN.0007.5.2014 z dnia 28 lutego 

2014 roku, zadecydowała o wyodrębnieniu w budżecie gminy na 2015 rok środków 

stanowiących fundusz sołecki. Dnia 20 marca 2014 r. weszła  w życie nowa ustawa o 

funduszu sołeckim z dnia 21 lutego 2014 r. (Dz. U. poz. 301 z 12 marca 2014 r.) - zmieniła 

się zatem podstawa prawna uchwały. Według ustawy z 2009 r., fundusz sołecki był formą 

budżetu partycypacyjnego, który jest wykorzystywany głównie na terenach wiejskich. 

Składają się na niego wyodrębnione w budżecie gminy środki, stanowiące ustandaryzowany 

system wsparcia inicjatyw lokalnych. Obliczane na podstawie ustawy środki są przekazywane 

do dyspozycji poszczególnym sołectwom. Wydatki wykonane w ramach funduszu są  w 

części refundowane przez budżet państwa. Decyzja o tym, czy utworzyć fundusz sołecki, 

pozostawała i pozostaje w gestii rad gmin. Obecnie, uchwała podejmowana przez Radę 

Miejską o utworzeniu funduszu sołeckiego będzie miała charakter permanentny, czyli 

obowiązujący do czasu zmiany decyzji, zamiast -  dotychczasowej corocznej uchwały władz 

gminy w tej sprawie ( podejmowanej w terminie do 31 marca każdego roku). Rozwiązanie to 

ma zwiększyć trwałość i stabilizację funduszy sołeckich, umożliwiając społecznościom 

planowanie przedsięwzięć w dłuższym okresie. Nowa ustawa o funduszu sołeckim, m.in. 

zwiększa wysokość zwrotu pieniędzy z budżetu państwa na działania lokalne do poziomu 20, 

30 i 40 % wydatkowanych środków (obecnie wydatki wykonane w ramach funduszu 

podlegają zwrotowi w 10, 20 i 30%) . Nowe przepisy umożliwiają realizację wspólnych 
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przedsięwzięć przez sołectwa z terenu danej gminy. Każde z sołectw może uchwalać 

oddzielnie wniosek dotyczący wspólnego przedsięwzięcia kilku sołectw. Umożliwi to 

kumulowanie środków funduszu na realizację większych inwestycji. W ustawie zapisano też 

możliwość zmian w planowanych przedsięwzięciach oraz ich zakresu w ramach przyznanego 

limitu środków. Dotychczas zgłoszone w ramach funduszu projekty nie mogły być zmieniane 

w trakcie roku budżetowego. Zmiana ma dać samorządom elastyczność i pozwolić na 

wydawanie zaoszczędzonych środków lub reagowanie na nieprzewidziane zdarzenia. 

Poinformował, iż ta uchwała zostanie wprowadzona do porządku obrad na najbliższej sesji. 

 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 
 

Do punktu 4 – Sprawy wniesione. 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski, 

poinformował, że do komisji wpłynęły następujące sprawy: 

 18 marca wpłynęło pismo od Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie 

uchylenia uchwały nr ORN.0007.2.2014 z dnia 24 stycznia 2014 roku, dotyczącej 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych jednostek 

oświatowych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystywania; 

 Odpowiedź Burmistrza na skargę nr PN.0552.08.2014 Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego z dnia 19 lutego 2014 roku, w sprawie uwarunkowań i kierunków 

rozwoju energetyki opartej na odnawialnych źródłach energii na terenie Gminy 

Olecko; 

  3 marca wpłynęło sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku; 

 4 marca wpłynęło sprawozdanie z realizacji zadań podejmowanych przez Komendę 

Powiatową Policji w Olecku; 

 Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2013 

roku; 

 21 lutego wpłynął wniosek od Państwa Barbary i Dariusza Kowalewskich w sprawie 

naprawy i utwardzenia fragmentu drogi prowadzącej do miejscowości Siejnik 1; 

 Dyrektor Gimnazjum Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku przedłożyła informację 

o zawartej umowie najmu; 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku przedłożyła umowy 

najmu; 

 4 marca wpłynęło pismo z Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji w sprawie zmian 

na terenie Gminy Olecko; 



 

9 
 

 Odpowiedź Burmistrza na pismo Nr DWJST-WSUST.722.14.9.2014/SK z dnia 24 

lutego 2014 r. w sprawie ponownego rozpatrzenia wniosku o zniesienie urzędowej 

nazwy miejscowości Kolonie Dąbrowskie. 

 

 

Kopie pism dostępne są do wglądu w biurze Rady Miejskiej. 

 

Innych spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Wolne wnioski 

Członek komisji – Janusz Żero, 

stwierdził, iż nasze miasto pięknieje. Zapytał, czy gmina nie może zachęcić do działania w 

tym kierunku osiedla mieszkaniowe. Uważa, że osiedlowe drogi wymagają remontu i by przy 

współpracy z gminą jak najszybciej trzeba je odnowić. 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

poinformował, iż gmina współdziała ze spółdzielniami odnośnie dróg osiedlowych. Dodał, iż 

gmina nie może ingerować w sprawy spółdzielni. Uważa jednak, że gdy mieszkańcy 

spółdzielni  wystąpią z wnioskiem o to by wspomóc ich w remoncie drogi, to dostanie 

pozytywna odpowiedź. 

 

Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel, 

dodał, iż w spółdzielni mieszkaniowej działa rada osiedlowa i to ona podejmuje ważne 

decyzje. 

  

Członek komisji – Wojciech Leonarczyk, 

odniósł się do przejścia dla pieszych przy sklepie Biedronka, widział, że były w tamtym 

miejscu robione pomiary. Zapytał o co chodzi. 

 

 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

odpowiedział, iż w tamtym miejscu będzie robione przejście dla pieszych i ciąg pieszych 

wzdłuż budynku w pasie drogowym. Dodał, iż w tym roku zostanie to wykonane. 

 

Członek komisji – Wojciech Leonarczyk, 

zapytał, dlaczego miesiąc temu nie było możliwości tego zrobić, a teraz już tak. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

odpowiedział, iż wcześniej ta droga należała do GDDKiA, a teraz należy do powiatu. Uważa, 

że  w tym miejscu musi powstać rondo i prowadzone są rozmowy ze Starostwem o to by ruch 

okrężny powstał jak najszybciej.  
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Członek komisji – Wojciech Leonarczyk, 

stwierdził, że gdy jedzie się od strony Ełku na obwodnicę, to znak kierujący do Suwałk jest 

niezauważalny ( nie pokazuje, aby do Suwałk jechać obwodnicą). 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

stwierdził, że odpowiedzi udzieli pisemnie.  

 

Członek komisji – Wojciech Leonarczyk, 

stwierdził, iż na rondzie przy stacji benzynowej ORLEN należy postawić znak, który będzie 

informował kierowców samochodów ciężarowych o tym, że mogą zjechać na obwodnicę.  

Zawnioskował o zakup toalety i ustawieniu jej na „Małpim gaju”.  

Zapytał, czy w tym roku będą kupowane jakieś urządzenia na plac zabaw w parku. Jeśli tak to 

czy można zakupić karuzelę.  

 

 

 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

Protokołowała        Przewodniczący komisji 

 Ewa Rekuć                        Leszek Olszewski 


